
SžanovsRa 
organizacija JVV 

Iz Izvršnega odbora 
—iz O priliki smrti zagrebškega nadškofa 

dr. Antona Bauerja je poslal izvršni odbor 
JUU sledečo brzojavko: 

Njegovoj PreuzviŠenosti nadbiskupu 
dr. Alojziju Stepincu 

Z a g r e b . 
Jugoslovensko učiteljstvo verno svojim 

tradicijama gledalo je u nadbiskupu dr. An
tonu Baueru, velikog pobornika pravde i pra
vice, hrabrog stegonošu bratske ljubavi i mi
ra, odličnog patriotu, plemenitog borca za 
narodna prava i iskrenog propagatora na
rodne prosvete i narodne kulture. I baš radi 
tih njegovih vrlina, žalost Jugoslovenskog 
učiteljstva je za izgubljenim hrvatskim me
tropolitom u toliko teža i u toliko bolnija. 
Tu žalost naše učiteljstvo deli sa celokupnim 
jugoslovenskim narodom. 

Molimo Vašu Preuzvišenost, da uz du
boko saučešče, izvoli primiti i naše iskreno 
poštovanje. 

Pretsednik Ivan Dimnik, s. r. 
Sekretar Milinko Lazič, s r. 

Iz društev 
Poročila 

= JUU SRESKO DRUŠTVO V KRA
NJU je zborovalo dne 4. decembra v prosto
rih Narodnega doma v Kranju. Situacijsko 
poročilo je podal tov. predsednik in se je v 
uvodnih besedah spominjal umrlih tovarišev, 
zlasti tov. Sepaherja. Spomnil se je blago
pokojnega predsednika Češkoslovaške T. G. 
Masarvka in naših zadružnikov Vošnjaka in 
Evangelista Kreka. 

Sledilo je predavanje profesorja Janeza 
Kolarja iz Ljubljane, ki je v simpatičnem tonu 
orisal učiteljstvu kranjskega okraja smernice 
in načela novega slovenskega pravopisa. Pre
davanje je bilo zelo na mestu in so se razbli
nile meglice, ki so od časa do časa nadlego
vale učiteljstvo. Debata je bila živahna, kar 
je dokaz, da je predavanje doseglo svoj na
men. 

Predsednik je nato podal poročilo o 
predsedniškem zboru v Celju, podal je tudi 
poročilo o sprejemu vodstva sekcije pri mi
nistru za prosveto dr. Magaraševiču, sledilo 
je poročilo o vzajemnem sodelovanju vod
stva naše organizacije in ministrstvom pro
svete — skratka — predsednik Rant je se
znanil učiteljstvo z delom naše organizacije, 
ki se trudi uveljaviti že znane želje učitelj
stva. 

Tajnik Kus je podal tajniško poročilo in 
prečita! kopico važnih dopisov. Poverjeništvo 
za Slovensko šolsko matico je prevzela tov. 
Slaparjeva. Nato je sledilo blagajniško poro
čilo, ki ga je podala tov. Skodlarjeva. Pri 
slučajnostih se je sklenilo, naj se pravilnik o 
praznovanju božičnih praznikov ukine, ker 
je za naše razmere nemogoč. Ker ni bilo dru
gih predlogov, zaključi predsednik lepo zbo
rovanje. 


